
 

 

 

HÖSTEN 2023   



Höstmöte 7 november klockan 19:00 

Plats: Vilsta Sporthotell 

  

1. Mötet öppnas, godkännande av kallelsen 

2. Val av ordförande och sekreterare 
3. Val av justerare och rösträknare 
4. Föregående möte 

5. Rapporter från verksamhetsansvariga, budget 2024 av kassören 

6. Beslut om avgifter för 2024 

a) Arbetsplikt 
b) Medlemsavgift 

7. Varvsavgift 
8. Fyllnadsval ‐ Valberedning 
9. Nya medlemmar 

10. Övriga frågor 
11. Avslutning 

 

 

 

Bjuds fika! 
 
 
 
 

  Välkom na! 
 

 
 
 
 



Hej alla Sveare! 
 

Välkommen till höstmötet. 
Till att börja med vill jag tacka för förtroendet att få representera dig 
och övriga medlemmar i Svearna. Segelsällskapet är alla medlemmars 
förening och styrelsen tycker det är viktigt att våra medlemmar 
kommer på medlemsmötena så vi tillsammans kan utforma hur vi 
styr segelsällskapet framåt. 
 
Jag hoppas du har haft en riktigt fin sommar trots att det regnat lite 
mer än vanligt. Det har varit många fina stunder och aktiviteter för 
oss Sveare. Allt från midsommarfirande på Bubben, stadig hantering 
av båtar på slipen till fina prestationer på kappseglingsbanorna. Vi 
sammanfattar säsongen mer ingående till årsmötet. Höstmötet låter 
vi ha ett framåtblickande perspektiv och där ska bland annat 
kommande avgifter beslutas. 
 
Vi har mycket i segelsällskapet som fungerar alldeles utmärkt och det 
kan vi vara stolta över. Det är väldigt roligt och engagemanget är 
stort. 
Under höstmötet hoppas vi kunna presentera ett inspirerande och 
trevligt program för säsongen 2024. 
 
En förutsättning för vår verksamhet är att ha en balanserad ekonomi. 
Segelsällskapet drabbas precis som alla andra av ökade utgifter till 
följd av senaste årets höga inflation kombinerat med generella 
prisökningar. Från ett utgångsläge med en ekonomi som inte är i full 
balans och med relativt få påverkbara kostnader så behöver våra 
intäkter justeras. Styrelsens ambition är skapa en ekonomi där vi 
känner trygghet, som möjliggör en balanserad och framåtblickande 
utveckling av segelsällskapet, både rörande underhåll, aktiviteter och 
investeringar. Baserad på transparenta delbudgetar för respektive 
verksamhetsområde. Vidare att skapa en buffert för utgifter som inte 
kan förutsägas. 
 
//Per Barius, ordförande  

 

 



Varvet 2023 

I skrivande stund är det endast ett fåtal båtar som inte funnit sin plats för 

vintern. Allt har enligt vad jag vet gått bra och endast en incident av ej allvarlig 

natur är inrapporterad till mig.   

Kan konstatera att tendensen håller i sig med att allt fler tar upp sin båt utanför 

de fastlagda upptagningstillfällena. Så än en gång vill jag påminna om att även 

om ni tar upp utanför lagen håll lite koll på de som tar upp, det kan behöva 

asssistans under kanske 20 min för att allt ska flyta. Vi ska hjälpas åt i 

föreningen. 

Vi har en del utmaningar på varvet framför oss. Dels handlar det om 

bottenfärgborttagning och enligt rapporter jag får från Anders går det 

fortfarande lite segt. Dock var det en hel del som deltog i den introduktion som 

hölls i september. Ni som behöver göra det sätt igång så fort ni kan så ni inte 

står där och inte kan sjösätta om ett par år. Glöm dock inte att ta kontakt med 

Anders innan ni börjar. 

 Höststädningen gick mycket bra och fördelningen i år mellan våra funktioner 

blev bättre så tack för det. 

Jag har nämnt tidigare att vi ska göra en översyn på hur stor plats man 

egentligen tar upp och justera avgiften efter det ifall man av någon anledning 

tar upp större plats än den vanliga arealberäkningen  längd  x bredd plus 1m 

fram och i bredd. Det arbetet är påbörjat men ej riktigt slutfört varför det införs 

först nästa år. Kan även nämna att vi i flera år varit väldigt snälla och inte tagit 

ut någon avgift, utom ev ersättning till föraren, för båtar som ej ligger på slipen 

osv. Så just nu pågår även en översyn hur det ska kunna hanteras på ett smidigt 

sätt. Ambitionen är att uppdatera en taxe modell som kommer anslås på 

hemsidan och på slipen inför nästa säsong. 

För varvskommiten 

Fredrik Birgersson 

Tele: 076 185 33 24 

Mejl: varvet@svearna.nu 

 
 



Bubben 
 
 

Rapport från Bubben 2023 
 

Eftersom höstmötet kom efter höststädning på Bubben i år så finns det ingen 
kallelse till den. 

 
Så just nu är Bubben stängd för säsongen. 

 
Vi tackar för i år och hoppas på återseende 2024. 

Det finns inga större projekt inplanerade nästa år. 

Men det vi behöver titta på framöver är hur vi ska fylla upp och täppa igen 
 där gräsmattan har försvunnit mot bryggan på östra sidan. 
 Vi hade ett olycksfall i år där ett barn ramla ner och fick otäcka skrapsår.  
 Om det blir spånt eller fiberduk får vi ta in offert på. Troligen blir fiberduk det 
mest ekonomiska. 
 Men innan det blir klart så behöver vi spärra vid gräsmattan under tiden, så 
ingen mer ramlar ner. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



En del småsaker kan vi börja med nästa år. 

∙   Ny sittbänk i bastun 

∙   Bygga förråd i en av toaletterna i klubbhuset 

∙   Fortsätta att ta reda på nedfallna träd 

Avspärrning på gräsmattan (östra sidan) 
 

 
 
 
Ansvarig för Bubben 
Tommy Rundin 
Tele: 070–8135311 
Mejl: intendent@svearna.nu 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



Segling 
 
  Tävlingssäsongen 2023 

  Det blev i år en ovanligt grå och regnig sommar, som gjorde att vi tillbringade mindre tid på 

sjön. Det började bra liksom tävlingssäsongen, med succé för Svearna på Sea pilot, och EM 

silver i doubel handed. Onsdagsseglingarna blev i år mindre besökta, förmodligen också som 

en följd av det ostadiga vädret. Gotlandrunt blev i år en mycket blåsig tillställning, där få 

båtar valde att genomföra tävlingen, en tävling som annars brukar vara rolig att följa. Vi 

kommer senare att redovisa fler resultat från säsongen, med en del guldkorn. 

                          

Men nu vänder vi blad och blickar framåt, nästa år planerar vi att genomföra SRS SM i full 

crew, med bas på Bubben. 

 Jag tackar här för mig som tävlingsledare, efter fyra år och önskar nästa lycka till. Slutligen 

vill vi tacka de seglingsfunktionärer som ställt upp. 

 

   

  Bästa hälsningar seglingskommittén  

 

Ekonomi 
Ekonomin i föreningen är fortsatt ansträngd detta beror på en mängd faktorer, dels har vi yttre 
faktorer som påverkat oss alla där inflation och räntetryck är det som gör att kostnadsbilden för t.ex 
underhåll ökat, som det ser ut kommer inte 2024 bli året då vår kostnadsmassa krymper pga dessa 
faktorer.  
 
Vi jobbar hårt från styrelsens sida med att hålla kostnaderna så låga som möjligt och att inte dra på 
oss fler kostnader än nödvändigt vilket vi anser i rådande läge är att ta ansvar. Därmed ligger det i 
årets budgetförslag inga stora poster för utveckling av föreningen.  
 
Däremot har två poster tillkommit föregående år som jag som kassör tycker är värda att nämna lite 
extra först har vi vägavgiften för slipen som är en återkommande avgift vilken bör ha en tydlig post i 
vår budget då den är en av våra största kostnader. Vi har också som styrelse enats om att det behövs 



byggas en buffert i form av kapital för att trygga framtida underhåll och kostnadsökningar och på det 
sättet skapa ett mindre behov av att låna kapital eller paniklösa större investeringar.  
Annars är den enskilt största kostnadsökning vi har i föreningen arrendeavgiften på varvet och denna 
kostnadsökning är kopplat till renovering av upptagningsrampen. Ökningen är 37000kr och delas 
60/40 med EMBK där vi tar 60 procent av kostnaden.  
 
När det då gäller intäkter i klubben skall vi först kanske nämna den genom årsmötet beslutade 
försäljningen av glass på bubben som jag tror de flesta av er som besökt Bubben ändå tyckt varit ett 
lyckat grepp, Intäkter vs kostnader för glassförsäljningen har givit ett positivt resultat vilket också gör 
att vi ser att glass kommer fortsätta vara en del av det vi erbjuder på bubben även nästa år. Denna 
intäktsökning räcker dock inte till för att täcka det behov av intäkter vi ser och budgetförslaget som 
följer innebär också ett förslag om både höjda varvsavgifter om 2kr/kvm från 50kr/kvm till 52kr/kvm 
och höjd medlemsavgift om 10% från 1100kr till 1200kr.  Varvschefen ser också över avgifter för de 
som nyttjar rampen och tvättar båtar under säsongen men ej har sin båt på varvet.  
 
Hoppas att den bild jag försökt giva av det ekonomiska läget och de utmaningar vi står inför räcker 
som insikt i varför styrelsen ser det nödvändigt att korrigera avgifter uppåt. Jag garanterar att ingen 
av oss speciellt inte i ett läge med konsumentpriser som fortsätter pressas uppåt tycker det är kul att 
föreslå en höjning, vi ser dock ingen annan rimlig utväg om vi vill fortsätta bibehålla och utveckla den 
fina båtklubb som är Svearna.   

 
 

 
 
 
 
 

Kassör: Patrik Wunderlich 
Mejl: sssv.kassor@gmail.com 
 
 

Budget Svearna 2024       

       

Intäkter Varv Bubben Ungdom Tävling Övrigt Totalt 

       

Varvsintäkter 325000     325000 

Medlemsavgifter     176000 176000 

Tävlingsavgifter    15000  15000 

Träningsavgifter   10000   10000 



Sponsorer      0 

Försäljning     2000 2000 

Bubben intäkter  41000    41000 

Embks del av arrende 33600     33600 

Arbetsplikt 20000     20000 

       

Summa intäkter 378600 41000 10000 15000 178000 622600 

       

Kostnader       

       

Verksamhetskostnader       

Priser    3000  3000 

Tävlingsavgifter    2000  2000 

       

       

Fastighetskostnader       

Arrende 84000     84000 

El, vatten och avlopp 17000 29500    46500 

Renhållning 9000 3500    12500 

Underhåll 25000 10000 10000   45000 

Vägavgift 50000     50000 

       

Övriga externa kostnader       

Förbrukningsmaterial  14500    14500 

Virke  4500    4500 

Trädgårdsredskap  5000    5000 



Glass  15000    15000 

Underhåll Lastaren 14000     14000 

Försäkring Bubben  24000    24000 

Försäkring Lastaren 4500     4500 

Kostnader båtar drivmedel försäkringar     70000 70000 

Frakt transporter     20000 20000 

Förbrukningsmaterial 4000     4000 

Jollebasen   20000   20000 

Sammanträdeskostnader     10000 10000 

Administrativa kostnader     25000 25000 

Externa kostnader     25000 25000 

Räntekostnader     31056 31056 

       

       

       

Summa kostnader 207500 106000 30000 5000 181056 529556 

       

Buffert     55000 55000 

       

Resultat före amortering 171100 ‐65000 ‐20000 10000 ‐3056 38044 

       

Amortering lån     35004 35004 

       

       

Netto 171100 ‐65000 ‐20000 10000 ‐3056 3040 

 
 
 



 
 

 
 
 
 
 



 
 
   



 
 
 
 
Segelsällskapet Svearna 
Box 240 
631 03 Eskilstuna 
Bankgiro 708–3108 
Swisch 123 0565 085 
Hemsida: http://svearna.nu 
http://svearna.nu 

 
 
 
 
 
 
 
 

  Vi finns på facebook: 

          Medlemsforum Svearna 

          Skeppartorp Slipen 

 


